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Protokoll fra årsmøte i Strand Kajakk-Klubb 2024 
Årsmøtet ble avholdt på klubbhuset 14. mars 2024 kl. 18:00 
 

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 
20 stemmeberettigede – Godkjent 
 

Sak 2 Godkjenning av innkalling 
Innkalling ble godkjent 
 

Sak 3 Godkjenning av saksliste 
Saksliste ble godkjent 

Sak 4 Velge dirigent 
William Juul ble valgt som dirigent 

Sak 5 Velge referent 

 Lars Laukeland ble valgt som referent 

Sak6 Velge to medlemmer til å signere protokollen. 

Hege Sheriff og Syver Saksvik ble valgt til å signere protokollen 

 Sak 7 Behandle idrettslagets årsberetning 

William Juul gikk igjennom årsberetningen.  

Bjørn Are Øritsland orienterte om kajakkbanen i Koksa og ispropellene.  

Kajakkbanen ble godkjent av kommunen i 2005 med følgende begrensninger: 

- Ikke ha konkurranser i april-mai og august-september. 

Alle må ta hensyn til andre brukere, bla badende og ikke padle innenfor 
badebøyene 

Ispropellene er søkt om tillatelse til å bruke. Vi fikk muntlig midlertidig tillatelse 
inneværende vinter 

Det kom forslag om tiltak for å rekruttere flere voksne: 

- Åpen dag, kom og prøv 

- Videregående kurs (dvs steget etter våtkort) med fokus på teknikk 

- Kurs kan også arrangeres av turgruppa 

- Henvende seg til bedrifter 

- Etc 

Det settes ned en komite som tar tak i dette, Bjørn Smedsrud kaller inn til 
oppstartsmøte.  

Årsberetningen ble godkjent 
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Sak 8 Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 
Styrets økonomiansvarlig, Morten Mindre, gikk igjennom regnskapet.  

Morten Minde gikk, på vegne av klubbens revisor Ingeborg Rasmussen, 
igjennom revisors beretning. Denne var datert feil, revisor bes rette dette.  

 

Sak 9 Behandling av forslag og saker 
9.1 Innbetaling av kontingent 2025 sendes ut med frist for innbetaling satt til 31. 
mars 2025. Begrunnelse: Ved frist satt til f.eks. 31. mars er vi som medlemmer 
mer i modus av å tenke på og prioritere kajakk. 
Årsmøtet vedtok at styret fastsetter frist for innbetaling av årskontongent. 
 

Sak 10 Nye medlemssatser 
Styret foreslår å ikke endre medlemskontingent. 

Dette ble vedtatt. 

 

Sak 11 Fastsette treningsavgift eller gi gruppestyrene fullmakt til å fastsette 
treningsavgiften 

Ingen endring. Klubben har ingen treningsavgifter. 

 

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett 
Morten Minde gikk igjennom budsjettet.  

Budsjettet ble vedtatt. 

Sak 13 Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Ingen endring. 

Sak 14 Valg 

 14.1 Styreleder 

 William Juul - gjenvalgt for to år. 

        14.2 Nestleder 

 Trine Kropelien - ikke på valg. 
 
14.3 Styremedlemmer 
Hedda Øritsland – ikke på valg 
Morten Minde – ikke på valg 
Ann Mari Østtorp – valgt inn for to år 
Mathias Olav Hamar – valgt inn for to år 
 
14.4 Varamedlemmer 
Marianne Kreutz - gjenvalgt for ett år 
Syver Saksvik - valgt inn for to år 
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14.5 Leder av kontrollutvalg 
Gunnar Berg - gjenvalgt. Har vært på kurs 
 
14.6 Medlemmer av kontrollutvalg 
Ida Sjursen og Hege Sheriff - gjenvalgt. 
 
14.7 Valg av revisor 
Ingeborg Rasmussen - gjenvalgt. 

 

14.8 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd 
idrettslaget har representasjonsrett 
Styret ber om fullmakt til å oppnevne representanter til ting og 
organisasjonsledd hvor idrettslaget har representasjonsrett.  
Styret ble gitt fullmakt.  

 

14.9/14.10 Styrets innstilling til valgkomite 

Til valgkomite ble følgende innstilt: 

Anna M Sletsjøe - leder 

Bjørn Are Øritsland - medlem 

May-Britt Siljan - medlem 

Vedtak: Årsmøtet godkjente styrets forslag til valgkomite. 
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Høvik 14. mars 2024 
 
 

 
 
 

Lars Laukeland 
 
Referent 
 
 
 
 
 
Hege Sheriff      Syver Saksvik 
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